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Verslag Algemene Leden Vergadering 2022 
 

 

38 leden aanwezig, zie aanwezigheidslijst 

 

 

1) Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering. Hij vraagt een minuut stilte voor de personen die sinds de 

vorige ALV zijn overleden.  

 

Hans van den Bos (erelid) 

Jan Diks (scheidsrechter) 

Joop Gerth (JJC) 

Drikus van Beek (diverse functies) 

Jesper Timmerman (Speler O19) 

Joop Lans (vele functies) 

 

Het is ongeveer een week geleden, op zondagavond 2 oktober, als ik mijn brein maar weer 

eens orden voor weer een opening van een algemene ledenvergadering. Wat gaat het komend 

seizoen s.c. Hoevelaken brengen, wat zijn onze plannen en wat kunnen de leden van het 

bestuur verwachten? 

 

Nog heel even dwalen mijn gedachten af naar de dag ervoor. Geslaagde opening van het 

vernieuwde 2e kunstgrasveld door onze nieuwe wethouder van Sport Audrey Rohen, start van 

de week van de scheidsrechters, maar bovenal de middag van de 3-2 zege op Terschuur met 

een prachtig feest in ons clubhuis na afloop. Ook op deze plaats wil ik al de vrijwilligers die 

deze zeer geslaagde dag mogelijk hebben gemaakt nog eens heel hartelijk bedanken. Iedereen 

liep rond met een grote glimlach op zijn of haar gezicht, van onze penningmeester Ruud de 

Rijk tot ons oudste lid Wim Uiterwijk. Nog even genieten, want morgen gaan we weer over 

tot de orde van de dag. 

 

Die orde van de dag stemt ons wereldwijd natuurlijk niet tot veel vrolijkheid. Inflatiecijfers 

zoals we die zelfs in de jaren zeventig van de vorige eeuw niet hebben gekend. 

Energieprijzen die door het plafond heen schieten. Met een zorgelijk gemoed hebben we als 

bestuur het voorstel voor de begroting voor deze post van energie van onze penningmeester 

vernomen. Hij zal het u straks persoonlijk toelichten. Gelukkig hebben we al veel kunnen 

bezuinigen, zoals met de LED-verlichting op de beide kunstgrasvelden. Dit scheelt maar 

liefst 60% in het verbruik. Ook komen er 18 zonnepanelen op het nieuwe multifunctionele 

gebouw, waarvan u inmiddels de contouren kan zien. De thermostaat in het clubhuis zullen 

we in de gaten houden, de gasoven in de keuken gaat pas vanaf een bepaalde tijd aan en we 

moeten natuurlijk ook onze prijzen voor bijvoorbeeld een frietje aanpassen aan een wat meer 

commercieel niveau. Hopelijk lukt het ons dan om de begroting sluitend te houden. Als je 

toch niet meer kan douchen na een wedstrijd of training…, ik heb alle berichten nauwlettend 

in de media gevolgd. Ik hoop dat het bij mijn club zo ver niet hoeft te komen. 



 

 

 

 

 

 

 

2 

 

 

Er zijn gelukkig ook vele positieve ontwikkelingen. In de laatste presentatiegids, waarvoor ik 

de redactie heel hartelijk wil bedanken, heb ik e.e.a. mogen melden. Er is een groeiend 

ledental, waardoor we wellicht in aanmerking kunnen komen voor een 3e kunstgrasveld. Dit 

biedt meer mogelijkheden voor de trainingsavonden. We worden op 15 mei 2023 60 jaar oud. 

Natuurlijk gaan we het bereiken van deze heugelijke leeftijd vieren. In de week van 

Hemelvaart. Er komt weer een mooi jubileumboek van de hand van onze onvermoeibare 

Robert Kreuning, er komt wederom een voetbalplaatjesactie van sponsor Jumbo, er zal een 

sportdag voor onze jeugd op Hemelvaart worden georganiseerd, waarna we alle festiviteiten 

op zaterdagavond 20 mei willen afsluiten met een mooi feest.  

 

Op dit moment loopt de Grote Clubactie, waarmee we de omheining rondom het pannaveldje 

willen realiseren. De vrouwentak heeft inmiddels haar vijftigjarig jubileum kunnen vieren. 

We hopen dat begin 2023, maar in ieder geval ruim voor ons zestigjarig bestaan, het nieuwe 

multifunctionele gebouw ter vervanging van het oude Witte huisje zal worden opgeleverd. 

Het is even improviseren. Van de beperkte fietsenstalling tot aan het wedstrijdsecretariaat in 

de kantine. Nog een paar maanden, dan is het hopelijk opgeleverd. Het hoofveld begint zich 

te herstellen van een aanval van engerlingen. Wencop en onze onderhoudsploeg werken er 

dagelijks aan. 

 

Vele positieve ontwikkelingen. Op ons eigen micro-niveau doen we er van alles aan om het 

verenigingsleven zo veel mogelijk in stand te houden in een, tot op heden, coronaluwe 

omgeving. Laten we hopen dat het virus vooral slapende blijft. Op het macro-niveau van de 

wereldpolitieke werkelijkheid hebben we geen invloed. Laten we daarom vooral oog hebben 

voor elkaar op ons eigen verenigingsniveau. Als je ergens mee zit, kom het ons melden. Op 

donderdagavond of op zaterdag overdag is er altijd wel iemand van het bestuur aanwezig . En 

via app of mail zijn we 24/7 bereikbaar. 

 

Ik wens ons maar weer een bijzonder seizoen met veel liefde voor onze club, ik glimlach nog 

even om die mooie overwinning op onze buren en verklaar deze algemene ledenvergadering 

voor geopend. 

 

 

2). Ingekomen stukken 

 

Er is een mail van Henk Vonder binnengekomen waarin hij nogmaals pleit voor een rookvrij 

sportpark. 

 

Navraag bij gemeente, NOC-NSF, KNVB, leren van andere verenigingen (v.v. Abcoude, 

hockeyclub) 

 

In 2025 van overheidswege verplicht 
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3) Mededelingen bestuur 

 

Nieuwbouw: goedkeuring tijdens extra ALV 2021, financiering geregeld, bouw begonnen, 

inventarisatie inrichting 

 

Derde kunstgrasveld: 18 oktober bijeenkomst behoefteonderzoek buitensport Nijkerk, 880 

leden 

 

Scheidsrechterscommissie: toelichting door Henk Jacobs. Doel: Krapte bij de groep 

scheidsrechters. Jeugdleden laten kennismaken met fluiten, ervaring opdoen, begeleiding 

door ervaren scheidsrechters van sc Hoevelaken. Nu een stuk of 10 jeugdleden. Website: alle 

spelregels van de jeugd → jeugdleiders af en toe een spelregel beetpakken en tijdens een 

training behandelen om het begrip bij jeugdleden te vergroten 

 

VOG: tijdens verslag Jeugd 

 

Grote Clubactie: tijdens verslag Jeugd 

 

Jubileum vrouwen en hele club: was afgelopen 29 september voor vrouwen en jubileum hele 

club wordt voorbereid (eind mei: boek, plaatjes, sportdag Jeugd, feestavond) 

 

 

4) Jaarverslagen van secretaris, jeugd, senioren, sponsoring, technische zaken en 

kantinezaken 

 

a) Algemeen verslag door Rob van der Marck 

 

Bij het maken van het algemene jaarverslag van het afgelopen seizoen voor deze ALV, had ik 

het idee dat het een redelijk normaal seizoen is geweest. Voor de zekerheid las ik de tijdlijn 

van berichten op de website na, en dat gaf toch een heel ander beeld. Bijzonder hoe snel dat 

soort dingen wegzakt, in ieder geval in mijn geheugen. 

 

Het goede nieuws is dat we veel hebben gevoetbald. Er was echter geen toepen, hartenjagen, 

klaverjassen, nieuwjaarsreceptie, jubileumavond voor 50 jaar vrouwenvoetbal en 

internationaal toernooi. Gelukkig kon de altijd gezellige derby Hoevelaken tegen Terschuur 

nog net op tijd doorgaan, met bijbehorend feest. 

 

• Vanaf 6 november: corona check 

• Vanaf 26 november: competitie van A-categorie wordt stopgezet, B-categorie kan nog 

wel doorgaan. Hele sportpark vanaf 17.00 uur gesloten, met aangepast trainingsschema. 

• Vanaf 17 december: lock-down 

• Vanaf 15 januari: weer trainen en onderlinge wedstrijden spelen, kantine niet open, 

publiek niet welkom. 

• Vanaf 29 januari: weer competitiewedstrijden spelen en publiek weer welkom. Kantine 

open, wel met een coronatoegangsbewijs. 
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• Ergens vanaf het voorjaar werd het weer normaal en konden we als vanouds voetballen, 

naar voetballen kijken en van de kantine gebruik maken 

 

Uiteindelijk is er dus nog genoeg gevoetbald en zijn er ook sportieve successen geboekt. Het 

1e nacompetitie, maar helaas niet gepromoveerd. Het 2e gepromoveerd naar de eerste klasse 

zonder een bal aan te raken in de nacompetitie. O23-1 kampioen. JO19-1 gepromoveerd naar 

de vierde divisie. En daarnaast nog vele andere teams die hard hebben gestreden, soms 

kampioen zijn geworden en soms ook niet. 

 

Als je het over communicatie hebt, dan wordt vaak ook naar het secretariaat gekeken. Op 

maandag 16 mei hebben we de nieuwe website in gebruik genomen. Hij ziet er goed uit en is 

handig in het gebruik, want gekoppeld aan Sportlink voor het wedstrijdprogramma en de 

uitslagen. Een website is echter niets zonder content, berichten, en daarvoor zal ik regelmatig 

een oproep blijven doen voor vrijwilligers in het communicatieteam. Geen techneuten die 

websites kunnen bouwen, maar redacteuren die het leuk vinden om berichten of artikelen te 

schrijven en te verzamelen. Voor website en voor de nieuwsbrief. 

 

Qua ledenaantal blijft het goed gaan met sc Hoevelaken. Het voetbalseizoen werd op 30 juni 

afgesloten met 810 leden en dat is een stijging van 13 leden ten opzichte van het vorige 

seizoen. Het hoogste aantal leden ooit aan het eind van een seizoen. Jan Beitler, bedankt! 

 

Hummels: 9 

Jeugd: 338 

Senioren: 264 

Niet-spelend: 199 

 

Op naar een compleet voetbalseizoen! 

 

 

b) Verslag Jeugd door Maarten Stoffels 

 

Na mijn afwezigheid door ziekte vorig jaar bij mijn eigen installatie als jeugdvoorzitter ben ik 

blij dat ik er deze keer wel bij kan zijn op de ledenvergadering. Graag kijk ik samen met u 

terug op het afgelopen seizoen en blik ik ook kort vooruit op het huidige seizoen. 

 

Wat je niet hoopt als jeugdvoorzitter en uiteraard als voetbalclub en waar je ook van te voren 

ook nooit rekening mee houdt is helaas afgelopen seizoen wel gebeurd. Het overlijden van 

een jeugdlid. Na afloop van het vorige seizoen, vlak voor de zomervakantie, kregen we het 

bericht dat Jesper Timmerman is overleden. Pas 17 jaar en met nog een prachtige toekomst 

voor zich. Bovendien het vooruitzicht van shirtnummer 9 in de jo19-1 in het nieuwe seizoen, 

waar hij zelf ook volop naar uitkeek. De herdenkings- en afscheidsdiensten van Jesper op ons 

sportpark Kleinhoven waren indrukwekkend. Ter nagedachtenis aan Jesper en zijn afscheid 

heeft Robert Kreuning een passend artikel geplaatst in de presentatiegids. Ook als 

jeugdbestuur zijn wij bezig om voor een blijvende herdenking aan Jesper te zorgen. Hier 

zullen jullie in de loop van het seizoen meer over horen. 
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Kijken we naar het afgelopen seizoen dan kunnen we hier met tevredenheid op terug kijken.  

Sportief gezien hadden we afgelopen seizoen maar liefst 4 teams in de Hoofdklasse spelen. 

Een hele mooie prestatie voor onze dorpsclub. Het hoogtepunt afgelopen seizoen was de 

promotie van het vlaggenschip van onze jeugd, de jo19-1 naar de 4e divisie. Wat een 

prachtige sportieve afsluiting van het voetbalseizoen. 

 

Toch gaat het niet alleen om zo hoog mogelijk presteren. Als club staan we voor de 

ontwikkeling en het plezier bij onze jeugdspelers. Zo staan er diverse leden  op 

zaterdagochtend onder leiding van Jesse van der Meer klaar om onze jongste jeugdleden te 

begeleiden bij hun eerste stappen in de voetbalsport. Leuk om te zien hoeveel meisjes hier 

ook aan deelnemen. Zoals het ook goed is om te zien dat er binnen alle onze lichtingen steeds 

meer meisjes voetballen. Samen met de jongens. Een bewuste keuze om dit te doen en niet al 

op vroege leeftijd met meisjes- en jongensteam te starten. Wij denken, in lijn met de visie van 

de KNVB,  dat gemengd voetballen beter is voor de voetbalontwikkeling van onze 

jeugdleden. Daarnaast ontwikkelen de jongste teams zich ook via de circuittraining van de 

voetbalschool. Om zodoende de belangrijke technische basis van de kinderen te ontwikkelen. 

We breiden dit seizoen uit met extra techniektrainingen op de vrijdagmiddag.  Uitdaging voor 

de komende jaren is het vinden en behouden van trainers / trainsters voor de jeugdteams. 

Zodat we op alle niveaus de juiste training en aandacht kunnen geven. We richten ons hier 

voornamelijk op jeugdleden en ouders. En proberen waar mogelijk samen met de VTZ en de 

Voetbalschool ook onervaren trainers zo goed mogelijk te begeleiden. Door Corona hebben 

we afgelopen jaar minder activiteiten voor de jeugd kunnen organiseren. Dit seizoen pakken 

we dit weer op, mits de omstandigheden dit toe laten. Naast de bekende activiteiten zoals o.a. 

de bingo, hopen we rond hemelvaart een jeugdactiviteit te kunnen organiseren rondom het 

60-jarig bestaan. 

 

We zijn als sc Hoevelaken al jaren partnerclub van FC Utrecht. Afgelopen jaar hebben we 

contact gezocht met FC Utrecht om te kijken of er nog leven in de samenwerking zit. Dit 

heeft geleid tot een hernieuwde kennismaking en een betere samenwerking. FC Utrecht 

organiseert diverse cursussen waar onze trainers aan deel kunnen nemen om hun kennis en 

kunde naar een hoger niveau brengen. Ook kunnen wij putten uit de kennis van FC Utrecht 

op diverse beleidsmatige vlakken. Gisteren konden bijvoorbeeld leden tegen een gereduceerd 

tarief naar Utrecht tegen AZ. 

 

Afgelopen seizoen hebben 5 jongens mogen meedoen aan trajecten binnen FC Utrecht en 

daarvan trainen dit seizoen nog twee jongens bij Utrecht. Afgelopen woensdag en de 

komende woensdagen spelen onze jo12-1, jo11-1 en jo10-1 mee aan het partnerclubtoernooi 

van FC Utrecht op trainingscomplex Zoudenbalch. Een prachtige ervaring voor onze 

jeugdleden.  

Naast FC Utrecht heeft afgelopen seizoen een jeugdlid van sc Hoevelaken mee mogen trainen 

bij de KNVB en Go Ahead Eagles. Het mogen trainen bij profclubs en het doorbreken van 

onze, zeer betrokken, oud jeugdleden Olaf, Julius en Jesse in het Betaalde Voetbal zorgen 

ervoor dat niet alleen onze club in een positief daglicht komt te staan, maar ook dat onze 

jeugdleden kunnen blijven dromen om ooit zelf profvoetballer te kunnen worden. 

Afgelopen seizoen hebben we voor het eerst sinds jaren weer mee gedaan aan de Grote Club 

Actie. En hoe. Dankzij de Grote Club Actie commissie, bestaande uit Wim Pulskens en Bram 
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Gerards, en vooral de voortreffelijke inzet van onze jeugdleden hebben we het hoogste 

bedrag uit de Gemeente Nijkerk behaald. Ondanks dat niet alle ouders blij waren met het doel 

voor de Grote Club Actie, een nieuwe website, informatieschermen in de kantine en de 

daarbij behorende koppelingen met Sportlink, het registratiesysteem van de KNVB, zijn wij 

hier als club wel heel blij mee geweest. Niet alleen is de informatievoorziening naar alle 

leden toe aanzienlijk verbeterd, ook heeft dit ervoor gezorgd dat hiermee veel werk is 

weggenomen voor onze vrijwilligers. Wel hebben we gezegd dat voor dit seizoen het doel 

aansprekender moet zijn voor onze jeugdleden, zodat zij zelf ook echt iets tastbaars hebben 

hieraan.  

 

Ook dit seizoen zijn we weer gestart met de Grote Club Actie. Er zijn inmiddels alweer meer 

dan 1600 loten verkocht en het doel voor deze Clubactie is een Voetbalkooi. Tussen veld 1 en 

veld 3 moet dit gaan gebeuren. Het kunstgras ligt er al met dank aan de gemeente Nijkerk. Op 

deze wijze kunnen onze jeugdleden ook lekker blijven voetballen in de voetbalkooi als alle 

velden bezet zijn.  

 

We zijn bij het jeugdbestuur niet alleen bezig met het voetbal zelf. Ook de veiligheid en 

gezondheid van de jeugdleden is belangrijk thema. Daarom zijn we blij dat de 

vertrouwenscommissie onder leiding van Sandra en Andrew op ons verzoek een plan van 

aanpak heeft gemaakt voor o.a. een aantal aandachtsgebieden: 

• Drankgebruik 

• Drugsgebruik  

• Veilige omgeving  

 

Op dit moment wordt de laatste hand gelegd aan dit plan welke ook zichtbaar zal worden op 

de website. Eén van de stappen die we op korte termijn zullen gaan uitvoeren is het 

aanvragen van een Verklaring van Goed Gedrag of ook wel een VOG genaamd,  voor alle 

vrijwilligers die bij onze jeugd betrokken zijn. Het is voor onze club belangrijk om dergelijke 

zaken goed geregeld te hebben. 

 

Op jeugd bestuurlijk niveau hebben er een aantal veranderingen plaats gevonden. Zo is 

afgelopen seizoen Michiel van Elk mee gaan lopen met Ruben Kruithof. Met als doel om dit 

seizoen het stokje van Ruben over te nemen als coördinator jo13 t/m jo19. Michiel is 

inmiddels als voorwaardig coördinator aan de slag en ik wil vanaf deze plaats Ruben enorm 

bedanken voor alle inzet als coördinator de afgelopen jaren. Gelukkig blijft Ruben nog  in 

andere functies betrokken bij onze club. Ook hebben we afscheid genomen van Jeroen van 

Dijk als coördinator voor het meisjesvoetbal. Door beleidsveranderingen hebben we dit 

seizoen geen meisjesteam meer en vallen de meisjes in de diverse jeugdteams onder de 

diverse jeugd coördinatoren. Ook Jeroen wil ik bij deze hartelijk bedanken voor zijn bijdrage 

als coördinator en trainer van de meiden. 

 

Tot slot wil ik Ariane, Sander, Michiel, Gert en Edward van het jeugdbestuur bedanken voor 

hun onuitputtelijke inzet voor onze jeugdteams. Dit geldt uiteraard ook voor alle trainers, alle 

opa’s en andere vrijwilligers.  Mede dankzij jullie inzet kunnen we onze jeugdtak door 

blijven ontwikkelen op zowel sportief als recreatief gebied. 
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Ik wens jullie allemaal nog een fijne ledenvergadering en een heel mooi seizoen toe. 

 

 

c) Senioren door Wim van Vliet 

 

Het 1e heeft nacompetitie gehaald, het 2e is gepromoveerd naar de 1e klasse, de O23-1 is  

gepromoveerd naar de 4e divisie. In totaal zijn er nu 11 mannenteams (incl. O23), 2 

vrouwenteams en mannen en vrouwen 7 tegen 7 op vrijdag. 

 

 

d) Verslag Voetbal Technische Zaken door Sander te Hoonte 

 

De VTZ bestond in het seizoen 2021/2022 uit Marco Keller, Peter van der Weerd, Henk 

Vonder, Edwin Elverding en ondergetekende. Henk Vonder gaf leiding aan het team van 

scouts. 

 

Zoals vorig seizoen aangegeven zijn we dit seizoen zijn we gestart met een 2-tal teams in de 

nieuwe O23 klasse. Voor de O23-2 hebben we na een deel van de competitie besloten dat dit 

team alsnog ingedeeld wordt in een normale senioren competitie, omdat het niveauverschil in 

de O23-competitie te groot was. De O23-1 ervaarde juist het tegenovergestelde. Het seizoen 

werd afgesloten met een kampioenschap, maar de wens om competitievere tegenstand bleef 

groot. Na een aantal gesprekken is besloten om met ingang van het huidige seizoen Tom 

Buitink als trainer toe te voegen aan de al bestaande staf en ze in te schrijven in de A-

categorie.  

 

Het 2de leek door gebrek aan instroom van spelers vanuit de jeugd, die naar O23 gingen, het 

slachtoffer te worden. Dit heeft zich op het trainingsveld ook herhaaldelijk gemanifesteerd 

door een zeer beperkt aantal spelers. Het resultaat aan de eindstreep was echter, na winst in 

de 1ste periode, verrassend een promotie na een wat verwarrende nacompetitie. Een hele 

mooie prestatie en dit seizoen een plekje in de 1ste klasse met mooie tegenstanders. 

 

Ons vlaggenschip begon onder leiding van Harry Oussoren en Henry Buitink wisselvallig aan 

de competitie. Enig onrust na de valse start leek zich af te tekenen, maar de 4-0 tegen 

Terschuur was een duidelijk keerpunt en toen begon helaas wederom een corona-periode. 

Aan het eind van het seizoen bleek de nacompetitie pas het eindstation. Inmiddels is wel 

duidelijk dat met deze spelersgroep promotie naar de 2de klasse een haalbare doelstelling is.  

 

Bij de jeugd heeft de 19-1 de kampioenspoule gewonnen en daarmee promotie afgedwongen 

naar de 4de Divisie. Dennis Willemsen is samen met Martin Bouw al jaren verbonden aan de 

19-1 en dit mag wel als hun grootste succes worden gezien. Vooraf was het behalen van de 

finalepoule de belangrijkste doelstelling, dus met winnen is die ambitie zeker ingevuld. De 

spelers van de 19-1 zijn overgegaan naar het 2de, waardoor ook dit team weer ververst is in 

het nieuwe seizoen. 
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In december heeft de VTZ wederom haar advies gegeven aan het bestuur met betrekking tot 

wel/niet verlengen van de contracten. Bij de A-selectie zijn hierover gesprekken gevoerd met 

de selectie en de uitkomst van die gesprekken is vervolgens teruggelegd aan de trainer. Aan 

de hand daarvan is besloten Harry Oussoren voor een 8ste seizoen te verbinden aan onze club 

als hoofdtrainer. Ook Bennie Boekhout en Dennis Willemsen krijgen een nieuw contract, net 

als Tom Buitink die van 3 naar O23-1 overstapt. 

 

De prestaties van de eerder genoemde teams zouden echter niet kunnen worden geleverd als 

er geen instroom vanuit de lagere jeugdteams meer zou zijn. Deze teams worden allemaal 

geleid door vrijwilligers, waarvan enkelen een vrijwilligersvergoeding ontvangen. Het aantal 

trainers vanuit de jeugdteams is nog altijd aan het toenemen. Daar steken we ook extra tijd in 

door bijvoorbeeld trainers clinics te organiseren. Ook vanuit de selectie hebben we nog altijd 

nieuwe trainers. Vers van de pers kan in dat kader worden gemeld dat Gijs en Floyd, de 2 

keepers van de A-selectie, het komende jaar ook keeperstraining zullen gaan verzorgen.  

 

Met het indelen ervaren we nog altijd behoorlijk wat uitdagingen die passen bij de omvang 

van onze club. Door het beperkte aantal teams per leeftijdscategorie is het niet altijd mogelijk 

op het juiste niveau te spelen., want naast presteren is 1 van onze kernwaarden als vereniging 

om te verenigen. Elk lid moet kunnen spelen. Een 1ste team met 14 spelers en een 2de team 

met 20 is bijvoorbeeld niet acceptabel en zal moeten worden opgelost. Alle 1ste teams 

minimaal 1ste Klasse en liefst Hoofdklasse blijft de ambitie. Op dit moment gaat dat van 

onderaf heel goed, maar de O13, O14, O15 spelen momenteel lager dan onze ambitie, onder 

andere door bovenstaande invloed.. 

 

Bij de lagere selectieteams zien we een zeer positieve ontwikkeling en wordt hoofdklasse 

niveau gehaald. De komende jaren moet blijken hoe de genomen initiatieven van de 

afgelopen jaren uitpakken. Verschillende spelers staan onder aandacht van BVO’s, wat zeker 

als compliment mag worden gezien. 

 

Met de voetbalschool hebben we in 2021/2022 dezelfde afspraken als de afgelopen jaren. De 

Voetbalschool verzorgd de keeperstrainingen, hummeltraining, begeleiding JO8 trainingen en 

Dennis Been heeft een 2-tal avonden verzorgd voor de trainers. In de vakanties is er kans om 

extra techniek training te volgen in een 2- of 3-daagse. 

 

De VTZ hoopt op nieuwe successen in het seizoen 2022-2023 voor de eerder genoemde 

teams, maar vooral dat iedereen zich/haar op zijn niveau mag en kan ontwikkelen. 

 

Vraag van Anita Vonder: Klopt het dat een 13-jarige speler bij de O17 is ingedeeld?  

Antwoord: Dat was inderdaad het geval door omstandigheden. Het is nu opgelost. De jongen 

voetbalt nu in zijn eigen leeftijdsgroep. 

 

 

e) Verslag Sponsorcommissie door Léon Breuers 

Hierbij het verslag van de sponsorcommissie die net als het vorig jaar bestaat uit de volgende 

personen: Bas Wernsen, Martin Schreuders, Marc Welgraven, Ludo Horst en Léon Breuers. 
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Hoewel we begin dit jaar nog volop hinder ondervonden van de Corona pandemie, lijkt het 

gek genoeg alweer lang geleden. We hebben het seizoen weer als vanouds kunnen afsluiten 

met veel publiek en in het bijzijn van diverse sponsoren. Iedereen was blij en opgelucht dat 

het leven weer min of meer normaal werd en we hebben ook als sponsorcommissie onze 

werkzaamheden weer vol enthousiasme opgepakt. 

Ook de sponsoren zaten weer goed in de wedstrijd. We hebben de nodige nieuwe 

kledingsponsoren aan ons weten te binden. In totaal is er voor circa € 15.000 aan gesponsorde 

kleding en materialen besteld. We hebben net als vorig seizoen ook nu weer diverse nieuwe 

reclameboden geplaatst en bestaande vervangen. 

Het huidige sponsorbestand is licht gestegen tot 121 en de totale sponsoropbrengst is met ca. 

€ 45.000 ongeveer gelijk gebleven aan vorig jaar. Dit is overigens inclusief de bijdrage van 

Doppenberg, maar dit bedrag wordt verrekend met de bouwkosten van het nieuwe gebouw en 

ook inclusief de opbrengst van de VriendenLoterij.  

Op 29 juni jl. konden we met de sponsorclub Sportminded Hoevelaken ook eindelijk weer bij 

elkaar komen. Deze keer waren we voor de 2e keer te gast bij AFAS in Leusden, maar nu in 

hun nieuwe spectaculaire bedrijfspand/theater. Een rondleiding, geweldige sprekers en een 

heerlijk diner waren de juiste ingrediënten voor een unieke avond. Tijdens deze bijeenkomst 

hebben de organisatoren, te weten Laurens Hoekstra namens de hockeyclub en Léon Breuers 

namens de voetbalclub, hun vertrek aangekondigd. Gelukkig is de continuïteit van dit 

succesvolle concept gewaarborgd. Namens de voetbalclub heeft Matthijs van Elk het stokje 

overgenomen en namens de hockeyclub neemt voorlopig Marcel Voskuilen de honneurs 

waar. Enfin, u heeft het allemaal al uitgebreid in de Presentatiegids kunnen lezen. 

Dit is een mooi bruggetje naar het clubblad ‘de Zijlijn’ en de Presentatiegids. De redactie 

heeft, zoals u weet, besloten om hiermee te gaan stoppen. De sponsorcommissie was hier 

indirect ook bij betrokken, omdat wij advertenties verkochten om daarmee de kosten van het 

drukwerk voor de club tot het minimum te beperken. Min of meer op hetzelfde moment dat 

ons ter ore kwam dat Robert en zijn team wilden gaan stoppen kregen wij ook het bericht dat 

Buitengewoon Concept zich als sponsor wilde gaan terugtrekken. Zij hebben de afgelopen 

jaren o.a. de opmaak van de Zijlijn en de Presentatiegids ‘om niet’ voor ons verzorgd. Het 

blijft natuurlijk heel jammer dat de clubbladen verdwijnen, maar het stoppen van 

Buitengewoon Concept brengt ons nu niet in de problemen. Wij zijn Buitengewoon Concept 

buitengewoon dankbaar voor hun jarenlange creatieve en flexibele inbreng. 

Er is door Robert Kreuning in de afgelopen jaren weer hard gewerkt aan een nieuw 

jubileumboek dat volgend jaar moet uitkomen. Wij zijn als sponsorcommissie drukdoende 

om o.a. met behulp van sponsorgelden de kosten voor de club ook nu zoveel als mogelijk te 

beperken.  

Ik herhaal wat ik vorig jaar in deze vergadering ook al heb genoemd, namelijk dat het succes 

van de sponsorcommissie vaak wordt gemeten aan de hand van het aantal reclameborden 

langs de velden. Maar denk ook eens aan de betaalde advertenties in de clubbladen en op de 

website, de gesponsorde kleding en tassen, de wedstrijdbal-sponsoren, de sponsor van de man 
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of the match, gratis materialen, gratis appels, de gesponsorde hoge tafels en koffiebekertjes in 

de kantine, etc. etc.  

En ook de speciale deals met diverse sponsoren die aan sc Hoevelaken 

een bepaalde vergoeding betalen per transactie, wanneer leden van de club bij de betreffende 

sponsor een aan- of verkoop realiseren. Voorbeelden hiervan zijn; een auto kopen via een 

Broekhuis vestiging of je huis verkopen via De Register Makelaar. 

Kortom, we mogen er heel trots op zijn dat we met elkaar zo’n grote groep sponsoren 

blijvend aan onze club weten te binden. Het is gebleken dat zij in voor- en tegenspoed onze 

club trouw blijven. En daarom wil ik hen ook nu weer, namens de gehele club, enorm 

bedanken voor hun zeer gewaarde steun! 

Tot slot, moet ik u melden dat ik na 15 jaar heb besloten om mij niet opnieuw herkiesbaar te 

stellen voor een nieuwe periode als voorzitter van de sponsorcommissie. Dit betekent 

concreet dat we in de komende maanden op zoek gaan naar een geschikte opvolger. We 

willen daar zorgvuldig in zijn, omdat we er alles aan zullen doen om ervoor te zorgen dat 

hetgeen we in de afgelopen jaren met elkaar hebben opgebouwd, wordt gecontinueerd. 

Gelukkig doe ik het niet alleen en ik ben dan ook blij dat de andere leden van de commissie 

voorlopig doorgaan, zodat mijn opvolger in een gespreid bedje terecht gaat komen. 

 

f) Verslag Kantinezaken door Carla Welgraven 

 

Zoals Rob al aangaf in zijn jaarverslag, vergeten we snel de rottige periode die we de 

afgelopen 2 jaar hebben gehad. Want ook ik dacht dat we een redelijk normaal seizoen 

hebben gehad. Maar de realiteit is echt anders.  

Het seizoen begon vrij gewoon. Echter na de zomer begonnen de corona besmettingen toe te 

nemen en konden we bijna wachten op nieuwe maatregelen vanuit de overheid. Op zaterdag 

6 november 2021 konden we de toeschouwers van de derby SC Hoevelaken-Terschuur op 

vertoon van de Corona Check APP toegang tot het sportpark verlenen. In een misschien veel 

te volle kantine en met muzikale omlijsting van Tim Leyenhorst hebben we massaal de winst 

van onze hoofdmacht kunnen vieren.  Na een periode van de kantine helemaal niet open, 

buiten verkleumen op het terras of een beperkt aantal clubvrienden welkom in de kantine, 

waren we hier hard aan toe. Nog geen week later werd echter de regelgeving aangepast. Er 

mochten geen supporters meer op het sportpark komen. De uitzondering waren de 

begeleiders van de uitspelende teams en onze vrijwilligers. De kantine mocht open blijven. 

De voorwaarden waren echter wel een verplichte CoronaCheck voor personen vanaf 18 jaar 

en een verplichte zitplaats. Daar begon de verhuizing van het meubilair weer. Waar we eerst 

een groot aantal tafels, stoelen en barkrukken verwijderd hebben uit de kantine ivm de 1 ½ 

meter afstand moesten we nu weer zoveel mogelijk zitplaatsen creëren. Onder leiding van 

Patricia van Zoeren is er een Coronacheck team samengesteld. Vanaf het weekend van 

zaterdag 4 december moest ons sportpark tussen 17:00 uur en 05:00 uur gesloten zijn. Vanaf 

deze zaterdag zijn we gaan werken met alleen afhaal. Dit was weer een enorme tegenvaller. 

Maar het beperkte aantal zitplaatsen (1 ½ meter) en de mondkapjesplicht was er geen andere 

mogelijkheid. Vanaf zaterdag 29 januari waren er weer nieuwe regels en mochten we weer 
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open. Dit keer naar binnen met CoronaCheck en mondkapje met verplichte zitplaats. En bij 

drankje ophalen en naar het toilet mondkapje op. U begrijpt dat wij in het voorjaar van 2022 

aan het juichen waren, omdat de maatregelen voorbij waren. Iedereen was weer welkom en 

ons verenigingsleven kon weer op normale wijze voortgezet worden. We konden het seizoen 

afsluiten met “het witte huis feestje”, het bedrijventoernooi en de vrijwilligersavond. Ik hoop 

echt uit de grond van mijn hart dat we nooit meer met deze maatregelen te maken krijgen en 

dat we op de mooiste dag van de week iedereen op ons Sportpark kunnen verwelkomen. 

Daarom wil ik wil alle vrijwilligers die ons hebben meegeholpen met de diensten achter de 

bar, keuken, corona check, inrichting van de kantine enorm bedanken. Zonder jullie hulp was 

het ons niet gelukt om de kantine open te houden met alle maatregelen die van toepassing 

waren. 

 

 

 

5) Financieel jaarverslag seizoen 2021/2022 inclusief oordeel Kascommissie 

 

a) Toelichting door Rudy de Rijk 

 

Het seizoen 2021/2022 wordt afgesloten met een positief saldo van € 23.678,00, waarbij een 

positief saldo werd begroot van € 1.500,00.  

 

Gedurende het seizoen hadden we vooral in de winter nog te maken met de gevolgen van 

covid-19. Hierdoor was vooral tijdens de winter periode de kantine weer gesloten.  

 

Voor de kantine omzet was covid-19 weer van invloed, echter de omzet uit de begroting is 

gehaald, het resultaat was dus ook fors hoger dan het vorig seizoen, namelijk dit jaar € 

49.845,00 tegenover € 10.069 vorig seizoen.  

 

De geïnde contributies hoger dan begroot en ook fors hoger dan het vorig seizoen. Dit verslag 

jaar hebben we voor het eerst gebruik gemaakt van de applicatie “club collect”, en we kunnen 

wel stellen het tot de gewenste resultaten heeft geleid, ook het gemak was zeer groot. Er werd 

voor € 92.371,00 aan contributies geïnd, tegenover € 85.244,00 vorig seizoen.  

 

De opbrengsten uit de sponsoring € 28.098,00 zijn iets lager dan vorig jaar € 31.942,00. Dit 

heeft te maken met een lagere opbrengst van de sponsor van Duinkerken, we hebben minder 

materiaal besteld en dus minder bonus ontvangen.  

 

Sinds december 2021 zit er een naschoolse opvang op ons complex, dit heeft geleid tot een 

verhuur bijdrage van € 10.000,00 voor dit seizoen.  

 

Hadden vorig seizoen nog een subsidie van € 42.334,00 vanwege Covid-19. Voor dit seizoen 

bedroeg die nog maar € 2.363,00.  

 

De bijdrage uit de vriendenloterij is weer omhoog gegaan als gevolg van de belactie, dit 

seizoen was de opbrenst € 7.143,00 tegenover € 3.985,00 vorig jaar.  
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De opbrengst van de grote clubactie was ongekend hoog namelijk € 9.172,00.  

 

De totale opbrengsten muteerden van € 185.597,00 (vorig jaar) naar € 209.831,00.  

 

De personeelskosten zijn hoger dan vorig jaar. Met name omdat iedereen dit jaar zijn 

vergoeding weer helemaal heeft ontvangen. Het totale bedrag van de personeelkosten 

bedraagt € 53.378,00.  

 

De kosten van de accommodatie zijn lager dan het vorig seizoen. Op regelniveau zijn er wel 

een paar verschillen te constateren, zo nemen de kosten van energie weer toe, daar waar de 

reguliere afschrijvingen dalen als gevolg van de extra afschrijvingen van de afgelopen jaren. 

Ook dit jaar schrijven we weer extra af, dit jaar voor een bedrag van € 15.000,00 (vorig jaar € 

40.000) . Door deze extra afschrijvingen creëren we ruimte in onze begrotingen van de 

toekomst om bijvoorbeeld een investering te doen in een nieuw “wit huisje”. De 

afschrijvingen die daar dan uit volgen, kunnen dan gemakkelijk in de begroting worden 

opgevangen. Inmiddels hebben we alles afgeschreven tot de restwaarde van de kantine en de 

kleedaccommodatie, namelijk beide € 25.000,00. 

 

Na de teruggave op de energie nota vorig seizoen als gevolg van beperkte activiteiten in het 

eerste covid-19 jaar is het effect daarvan thans niet meer zichtbaar. Daarnaast heeft de 

Gemeente Nijkerk besloten om een huurmatiging te geven vanwege COVID-19. Dit leverde 

al een forse besparing op. Daarnaast mogen wij met ingang vanaf 1 januari een deel van de 

door ons zelf uitgevoerde werkzaamheden aan het complex doorberekening aan de 

uitvoerder. Deze werkzaamheden leveren op jaarbasis een besparing op van € 5.000,00. Voor 

dit verslag jaar dus een extra besparing op de huur van € 2.500,00.  

 

De kosten van de KNVB zijn in lijn met de kosten post pre covid-19. (€ 17.903,00)  

 

De kosten van het materiaal en kleding zijn fors lager uitgekomen dan het budget en vorig 

jaar.  

 

Dit jaar zijn ook de kosten van de diverse teams, zoals bussen, niet gebruikt het geen de 

kosten fors gedrukt hebben.  

 

Per saldo dalen de kosten van € 166.247,00 (vorig jaar) naar € 186.153,00.  

 

Onder aan de streep vermeerdert het resultaat ten opzichte van vorig jaar van € 18.350,00 

naar een resultaat van € 23.678,00.  

 

Gelet op het positieve jaarresultaat is besloten om dit jaar weer € 2.000,00 toe te voegen aan 

het jubileumfonds.  

 

Hoevelaken, 9 oktober 2021  

 

De penningmeester 
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b) Verklaring Kascommissie – Henriëtte van Dusschoten en Jeroen Venema 

 

Voorgelezen door Jeroen Venema: 

 

“Op donderdag 6 oktober 2022 heeft de Kascommissie, bestaande uit Henriëtte van 

Dusschoten en Jeroen Venema, de jaarstukken bestaande uit de resultatenrekening, balans, 

facturen en bankafschriften bestudeerd en besproken met de Penningmeester. 

 

De Kascommissie is van oordeel dat de stukken in orde zijn en een getrouw beeld geven van 

de financiële ontwikkelingen afgelopen jaar. 

 

De Kascommissie adviseert de Algemene Ledenvergadering om de jaarstukken goed te 

keuren en décharge te verlenen aan het bestuur.” 

 

De Algemene Ledenvergadering gaat akkoord en verleent décharge aan het bestuur. Henriëtte 

van Dusschoten en Jeroen Venema gaan beiden door in de Kascommissie. 

 

 

6) Begroting seizoen 2022/2023 

 

De begroting 2022/2023 wordt toegelicht door de Penningmeester. 

 

Na de gevolgen en de effecten van covid-19 merken we thans de effecten van de energiecrisis 

bij sc Hoevelaken. We hebben 3 energie contracten lopen, 2 bij Vattenfall en 1 bij Green 

Choice, alleen deze laatste heeft nog een vast contract tot 1 januari 2023. De Vattenfall 

contracten zijn dus thans variabel en krijgen bijna per maand hoger prijzen voor elektra en 

gas. Daar we voor het seizoen 2021-2022 nog bijna € 24.000,00 aan energie kwijt waren 

hebben we voor de begroting gemeend uit te moeten gaan van een bedrag van € 50.000,00. 

Echter wie het weet mag het zeggen. Gelukkig hebben we ook bij het nieuwe kunstgrasveld 

van de gemeente LED verlichting gekregen, dat moet in Kwh een besparing gaan opleveren. 

Daarnaast krijgen we op het nieuwe huisje ook zonnepanelen.  

 

Het is te hopen dat de politiek een oplossing vindt voor de gestegen energieprijzen voor het 

MKB en de sport in het algemeen.  

 

Aan het einde van het seizoen hebben we de aannemer opdracht gegeven voor de bouw van 

het “witte huisje”. De financiering is inmiddels ook rond. Er is een lening aangetrokken bij de 

Rabobank ter grootte van € 250.000,00 met een vaste rente van € 4,95%. Een deel is 

aflossingsvrij (€ 83.330,00) en een deel lossen we op af (€ 166.670,00), de looptijd is 10 jaar. 

De lening is tot stand gekomen met een borg van de SWS (stichting waarborgfonds sport), € 

125.000,00 en de gemeente Nijkerk, ook € 125.000,00. In de begroting 2022-2023 is dus een 

post te betalen rente opgenomen.  

 

Daarnaast zullen we in het seizoen gaan afschrijven op het nieuwe gebouw. Inmiddels is ook 

voor de nieuwbouw een aanvraag gedaan voor subsidie, namelijk de BOSA regeling.  
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Er zijn geen vragen over de begroting en deze wordt daarmee vastgesteld. 

 

 

7) Bestuursverkiezing 

 

Léon Breuers is aan het einde van zijn termijn als bestuurslid Sponsorzaken en heeft 

aangegeven niet herkiesbaar te zijn. Er is nog geen opvolger gevonden en Léon blijft aan 

totdat er iemand is gevonden. 

 

8) Huldiging jubilarissen (25, 40 en 50 jaar lid in 2022) 

 

25 jaar 

 

Patrick Kloppenburg (afwezig m.k.) 

 

Patrick, jij nam afgelopen seizoen afscheid van onze hoofdmacht. Gewaardeerde vaste kracht 

gedurende vele seizoenen. Helaas kon ik niet bij jouw afscheid op 25 juni zijn. In onze laatste 

presentatiegids ben je in het zonnetje gezet. Terecht. Twee maal topscorer, diverse keren man 

of the match. Je bent vanaf dit seizoen te bewonderen bij Hoevelaken 8, het team van Theo 

Geurtsen. Ik zal je missen en ik denk dat Johan Cruijff het toch 1x mis heeft gehad. Hij zei 

ooit: “er is nog nooit iemand sneller geweest dan de bal…”. Volgens mij was jij dit wel. Ik 

zou niet graag die verdachte zijn waar jij als politie-agent achteraan rent. We zullen je missen 

op het hoofdveld, maar we hopen dat je nog lang lid blijft. 

 

Sem van der Velde 

Sem, over jouw eigen voetbalcarriere kan ik niet zoveel vertellen, maar wel over de vele 

zaterdagen dat jij leiding geeft aan één van onze belangrijkste jeugdteams. Zelf inmiddels 

vader van drie kinderen, ben je trouw elke zaterdag voor jouw team. De talentjes van <11 -1. 

Sinds 2007 mag ik nu elke twee weken een pupil van de week in het zonnetje zetten. Ze 

komen allemaal uit jouw teams. Ook dit jaar weer. Je bent een trainer/leider om te koesteren. 

Ik hoop dat je dit nog vele jaren wil blijven doen. 

 

Andrew Vincent 

Vader van een tweeling, twee meisjes van twee. Actief in het oude 9e en altijd bereid om iets 

voor de club te doen. Verenigingsscheidsrechter, jeugdleider en de laatste jaren vooral als 

vertrouwenspersoon. Dit laatste is voor ons belangrijk als club. Je laat in de Zijlijn voorjaar 

2021 optekenen: “het allerbelangrijkste is dat je het grootste deel van de tijd met plezier naar 

de club komt”. En zo is het. Is er iets waardoor je dit plezier kwijtraakt, dan is het fijn dat er 

iemand is zoals jij of Sandra om te zoeken naar een oplossing. Andrew we zijn blij met je. 

 

Robin Simons 

Beste Robin, lange tijd was je actief als voetballer in de lagere seniorenteams. Samen met 

Paul Verhoeven en Richard Timmermans. Voor het laatst in de combi van Hoevelaken 7 en 

9. Echter door blessures heb je ermee moeten stoppen. Dit is natuurlijk altijd jammer. Het 

mooiste moment is toch dat je op zaterdag op het veld meespeelt. Gelukkig heb je, met Paul, 
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een nieuwe uitdaging gevonden. Je bent toegetreden tot het begeleidingsduo van Vrouwen 1. 

Daar zijn we natuurlijk heel blij mee en we hopen dat dit eerste seizoen nog wordt gevolgd 

door meerdere. 

 

Mick Bos 

Beste mensen, Mick die volg ik al zolang de familie van Vliet ook bij s.c. Hoevelaken speelt. 

Jarenlang was je een betrouwbare sluitpost en zeer getalenteerde keeper van de hoogste 

jeugdteams, inclusief het 1e. Een uitstapje heb je gemaakt naar RODA in Leusden, waar je 2e 

divisie hebt gekeept. Zeer talentvolle keeper, maar je kan ook heel aardig voetballen. Nu ook 

te bewonderen bij de overige senioren en natuurlijk als voetbalvader op zaterdagmorgen 

vroeg. Ik hoop je nog vele jaren te volgen. 

 

40 jaar 

 

Arno Haverkamp 

Jarenlang zelf keeper, ook van de selectie. Bij de welpen een paar keer speler, erna keeper. 

Bij de selectie in de schaduw van Michiel van Elk, maar na het kampioenschap in 2004 en 

Michiel zijn blessure, meer dan een half jaar keeper van e hoofdmacht. Nu tot dit seizoen elke 

zaterdagmorgen vroeg te vinden langs de velden met zijn dochter Luna. Luna voetbalt 

wellicht een seizoen niet, maar hopelijk zien we je weer gauw langs de velden met jouw 

dochter. 

 

Martien van der Pol 

Waar Martien is, wordt er gelachen. Ik ken werkelijk niemand anders die zoveel droge humor 

etaleert. Inmiddels ben je, ná jouw pensioen, toegetreden tot het gilde van de 

onderhoudsploeg. Ik moet zeggen dat de maandagochtend er zeer gezellig door geworden is. 

Je was hiervoor hoofdsuppoost totdat er bij sommige wedstrijden maar hooguit tien betalende 

toeschouwers kwamen. Dit vrijwilligerswerk doe je derhalve nog maar één keer per jaar, 

tegen Terschuur. Beide clubs heffen geen entree, behalve tegen elkaar. Ooit zo afgesproken. 

Je bent ook bezorger van de Stip geweest. Nu moet ik toch beginnen met een relaas over 

jouw voetbalcapaciteiten. Volgens jouw vrienden kunnen we hier kort over zijn; je was een 

beroemde aanvaller op de flank, maar volgens jouw maten gaf je de bal nooit af. I k zie je 

vast weer over drie jaar, zei ik in oktober 2019, want dan ben je 40 jaar lid. Alles is nu door 

Jan Beitler opgeteld. 

 

Henk Jacobs 

Oud speler van het 1e en nu natuurlijk nog elke zaterdag te bewonderen als scheidsrechter. 

Een echte gentleman, die alles op een beschaafde wijze wil oplossen. Die beschaving is soms 

op de velden ver te zoeken en dan ben je ook in staat om de spreekwoordelijke fluit aan de 

wilgen te hangen. Tóch ben je weer teruggekomen en dat siert je. Elk seizoen! En sinds het 

laatste seizoen ook als beleider van jonge scheidsrechters in de scheidsrechterscommissie, 

samen met Albert, Bas en Joop. Je bent een lid om trots op te zijn. 

 

Marco Keller 

Nog zo’n monument van onze vereniging. Om Marco kun je niet heen. Altijd betrokken bij 

de club, altijd bereid om iets te doen. Onafscheidelijk van de commissie voetbaltechnische 
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zaken. Op zaterdag aandachtig en betrokken edoch kritische toeschouwer. Sinds jaren ook 

gastheer op zaterdag in het voormalige Witte huisje en hopelijk nog heel lang in ons nieuwe 

onderkomen. Marco, ook zo’n lid van de club, die je niet wilt missen. 

 

Annelies Polhuis/Henny Nieuwenburg (25) 

Samen vandaag met Henny. Henny was vorig jaar al uitgenodigd om het bordje voor 25 jaar 

in ontvangst te nemen, maar wilde liever met haar Annelies in 2022 komen. Annelies dan 

zelfs 40 jaar lid. Henny is eigenlijk al 35 jaar lid (v.a. 1987) en dus zien we je hopelijk over 5 

jaar weer. In de verdediging van de vrouwen, zelfs een jaar keeper. Vrouw Annelies, 1e 

huwelijk van hetzelfde geslacht bij onze club.En het heeft even geduurd, er moest wat water 

door de Laak, maar de regenboogvlag heeft ook bij s.c. Hoevelaken een plekje gekregen. 

Leuk dat jullie er allebei waren op vrijdag 23 september ter ere van 50 jaar vrouwenvoetbal in 

Hoevelaken. 

 

50 jaar lid 

 

Aalt van Doornik 

Jarenlang speler van het 1e, daarna spelercoach van het 3e. Wonend op de grens met het Veen. 

Nog net Hoevelaken en anders zou je persoonlijk die grens verleggen. Onafscheidelijk van 

Moos en je sigaren. Vele kampioenen heb je rondgereden op je kar. En na afloop een biertje. 

Sinds 2008 uit een glas….Tja. Ook jij bent inmiddels opa en na Jeroen is er weer een 

volgende generatie van Doornik gaan voetballen op Kleinhoven. Pino, de kampioenskar durf 

je niet meer te rijden, maar ik joop dat je nog lang meegaat naar de uitwedstrijden. Soms 

rijden we een toeristisch stukje om, soms ben jij de navigator. Dit leidt soms tot 

lachwekkende momenten, maar we komen er altijd, van Otterlo tot Zutphen. 

 

Theo Geurtsen 

Vader van drie voetballende zonen. Volgens deze mannen had hij net zo veel 

voetbalkwaliteiten als zijn mannen nu. Je bent nu vele malen opa en de jongste generatie 

Geurtsen voetbalt ook op Kleinhoven. Op dit moment ben je nog steeds coach, van het 8e  

inmiddels. 6e klasse, maar wat geeft het. De mannen worden ouder. Zeer loyaal aan andere 

teams op donderdagavond. Altijd bereid om mee te denken, ook in het belang van andere 

teams. Theo, je bent een echte clubman. 

 

Jan van de Heuvel 

Kleine Jan. Jarenlang selectie-speler. Een stoere back in het eerste met een geweldig schot. Je 

wordt wel de “kleine”Jan genoemd, maar Jan “Plof” geeft je meer eer. Wat een schot. Nu ben 

je nog betrokken bij de club, bv altijd als scheidsrechter laatst van het 8e. Wel moet je 

herstellen van een knie-operatie. 

 

Rob Overmars 

Keeper van de selectie. Het eerste en telg uit een echt voetbalgeslacht. Zoon van erelid Frans 

en vader van Ruben. Je keepte in het 1e tot je hernia-operatie. Toen moest je een stapje terug 

doen. Je bent voor het laatst keeper geweest in het 5e, maar nu volgens mij nog heel druk bij 

onze sportvrienden van de tennisvereniging Weldam. 
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Ben Boekhout 

Tenslotte Bennie Boekhout. Zelf dacht je al eerder 50 jaar lid te zijn, maar wat maakt het uit. 

Jan Beitler heeft e.e.a. nu bijgeschaafd tot 52 jaar. Je bent jarenlang selectie-speler geweest. 

Zelfs ik zag je in 2000 nog meedoen met het eerste. Hierna heb je de A1, het 2e en weer de 

A1 en het 2e jaren getraind. Een jaartje ging je er tussen uit. Even trainen bij Sparta Nijkerk, 

maar het gras bij Hoevelaken was toch groener. Gelukkig kwam je terug. Dundas der 

dundassen! Ik heb je al eens eerder tot eredundas benoemd. Dat was wel verdiend na al die 

streken van je. Ook jij staat altijd voor de club klaar. Je bent “een jongen van de club” en lid 

van verdienste. Een groter compliment kan ik je niet geven. 

 

 

  

9) Rondvraag 

 

Pascal de Jong: hoe wordt de watertemperatuur en de knoppenregulering in kleedkamers 1 tot 

en met 10 geregeld? Kan dat beter? In de kleedkamers met lage nummers is het water veel te 

heet.  

➔ Dit zal Wim van Vliet bespreken met Jan Haverkamp en onderhoudsploeg. 

 

 


